
Formulier - Mondelinge vraag

Bart Johannes Vermaercke (N-VA) op 08-10-2020 08.19 
  
Vraag gericht aan:
de deputatie 
  
Betreft (onderwerp): 
OVERHEIDSOPDRACHT VOOR UITVOERING FASE 1 VOOR DE ONTWIKKELING VAN
EEN FIETSROUTEPLANNER 
  
Duiding provinciaal belang van de vraag: 
Beslissing deputatie (notulen van 1 oktober) 96/6 (610848000) In de notulen van de deputatie van
1 oktober wordt melding gemaakt van: Samenwerkingsovereenkomst met Stad Gent en Stad
Deinze voor de ontwikkeling van een fietsrouteplanner. 
  
Concrete vragen:
1. Bestaan er soortgelijke initiatieven in andere provincies of steden? 2. Wat kan de meerwaarde
van het project zijn daar er toch al heel wat aanbieders zijn? 3. Gaat het hier om afzonderlijke
fietsrouteplanners (dus de steden apart) of wordt een connectie tussen beide voorzien? 
  


